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Dzialajl:\c III _oparciu 0 ust~ a petycjach zwracam si~ do Pana Ministra 0 podj~cie 
skutecznych szybkich dziatar'l legislacyjnych IN nast~puj<tcych sprawach dot. reformy prawa 
podatkowego do czego zobowiClzaro si~ PIS w swaim programie wyborczym w 2005 r. i w 
2015 r. i do tej pO"ryz nich si~ nie wywiElZaro. . '. 

Uzasadnienie 

'. t': . 

Prawo i SprawiedliWosc III swaim programie wyborczym w 2005 r. i w' 2015 r. deklarowak> 
reforTrI~_I:Js.ta~ lX>Cf.at~DWYct! , Jeszcze Mjnlst~r.· paw~ S?-a!ar:nacha _ol;lle~Lst'Norzyc 'lo~ij .,. 
ustawli! Ordynacj~ podatkowC\, Minister Mafeusz Morawiecki dbiecywat ihstytucj~ Rzecznika 
Podatnika, a minister Teresa Czerwinska obiecywala wszystko razem i ]ak dot(td PIS nic z 
tych obietnic nie zrealizowaJ poza rozda'waniem pien~dzy na prawo i lewo, kt6re SCl, 
zdzierane z Bogu Ducha winnych obY\v~te [i , .!~t6rzy ~acq podatki, w tym z seniorow, Ictorzy 
set, pozbawiani tzw. wdowiego grosza na starosc. PIS nawet nie przywroCK zasifk6w ZUS-u z 
tyturu smierci ubezpieczonego, kt6re z 6 tys. ZI, na 4 tys. ZI abnityl Pan D.Tusk i tak to PIS 
krytykowal, a jak doszedl do wtadzy . to rodziny nadal nie majCl za co staremu czlowiekowi 
urzijdzic pochowku zgodnie z miejscowij tradycjl1 i obyczajem, tylko muszq brae kredyt W 

Banku i pewni~' 0'- to w tym chodzi. I ja stamm siQ ofiaret, lego zdzierstwa, choe jestem 
inwalidk", ccHkpviritc} imam 86 lat i poruszan'Lsi~ tylko na wDzku inwalidzkim. Zabrano mi 
ponad 3.500' ·:zJ podatku dochodowego, ' choe dochodu zadn~go na lokacie w funduszu 
inwestycyjnym w dewizach nie uzyskalam i nawet nie m09Eil wyst"tPic ° umorzenie tego 
pobranego w majestacie prawa podatku. Takie jest podobno prawo podatkowe, a wszyscy 
Ministrowie Finans6w tylko tadnie m6\vi~ w Dzienniku T elewizyjnym, ale Zycie pokazuje co 
innego. 
Dlatego prosz~ Pana Ministra kiedy zalatwi Pan nast~puj"lce sprawy? 

1.Pytanie ( 
Czy mOZna uznae za zgodne z Konstytucj"l ~P, ze od fokat 6ankowych dewizowych pobiera 
si~ podatek dochodowy ad uzyskanych odsetek z lokaty w kwocie 19% wartosci odsetek 
przeliczonych na PLN, a od funduszy inwestycyjnych opartych na tychze !okatach 
dewizowych przelicza si~ wptaconOl kwot~ w dewizach na PLN z dnia zakupu Jednostek 
uczestnictwa, a przy wy~cie przelicza si~ znowu dewizy na PLN i od tak uzyskanego 
fikcyjnego dochodu naliaa si~ podatek dochodowy 19%. Taki spos6b naliczania podatku 
prowadz; do tego; ze w wyniku inflacji PLN do np. USD czy EUR polski obywatel otrzymuje w 
dewizach kWcitlf mniejsz~ niz wplaci~ do Banku czy TFI jesJi rna pecha co do termin6w wpraty 
i wyplaty dewlz. 
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Przykfad: Pan X wptacil do funduszu Pianter p[enj~ny w USD 1000 usd x 2zt-=2000zJ, po 
np.6 [atach kurs usdfpln wynosi 4 zl. Zatem Pan X gdy wyplaca pieni~dze otrzymuje po 
potr~ceniu podatku 4000-2000=2000zl x 19%= 380zl. Stad Panu X Bank wyplaca 4000-
380=3620zl. Nast~pnie Bank przelicza PLN na dewizy czyli 3620:4;;905 USO. Pan X 
wptaci~ 6 lat wczesnlej do TFI 1000 USD, a w wyniku inflacji j dodatnich r6:tnic kursowych 
otrzymal po 6 latach 905 USD, czyli 0 95 USD mniej niz wplacil. Zatem Palistwo Polskie 
okracHo go na 95 USD I nie data nie zarobi6 na lokacie w funduszu inwestycyjnym, taki jest 
mechanizm okradania w majestacie prawa obywatela z jego oszczQdnosci w TFI . 
Czy takie zapisy -ustawy PDOF Set zgodne z Konstytucjq RP Pania Ministrze? I PIS to 
toleruje i nie nie robi przez 4 lata swoich rzqdaw. 

2. Pytanie 
ezy Paristwo maze naliczae podatek od straty. W przedmiotowej sprawie klient TF! wpiacK 
do TF! Pionier subfundusz obligacji dolarowych plus kwotli! np. 15.000,00 USD. Z uwagi na 
to , :ie fundusz pomimo, :ie miat zawierac jedynie lokaty i obligacje T2Etdu USA zaczEtt 
"dotowae" i pracawnlk banku Pekaa SA daradzit klientowi seniarowi , kt6ry si~ na operacjach 
finansowych w og61e nie zna ,konwersjQ do Funduszu Pionier obligacji dolarowych bez 
pluss. Transfer wynl6sf 10.000,00 USD, zate'm strata wyniosla 5.000,00 USD. Tej straty 
ani pfatnik czyli TFI Pionier. ani Dyrektor Izby Skarbowej VI W-wie nie uznali, tylko gdy 
powstaly dodamie r6inice kursowe ad kWoty 10.000,00 USD wymierzyl podatek dochodowy. 
Na dodatek byf to transfer z subfunduszu do subfunduszu tzw. paraso!owego wg zapewnien 
pracownika Banku realizujC!cego zlecenie , zatem wolnego od poclatku. A Centrala TFI 
uznala, :i.e fundusze nie byty parasol owe, zatem wprowadzono klienta w btEtd i pobrafa 
podatek PIT zryczaftowany. ezy nie uznanie tej straty, gdy straty na QTU akcjami na GPW 
siQ uznaje przez Slat moina uznae za zgodne z Konstytucjct RP? Czy to jest godziwe i 
akceptowalne spotecznie Pania Ministrze? DJaczego strat poniesionych w funduszach 
inwestycyjnych nie moina odlfczyc w ciqgu 5 lat, a na GPW moma. Czym sil? tutaj kiel1lj e 
ustawodawca?: Emeryci na·GPW nie graj<t, .. ~. VI funduszach oszcz~aj4 bo rekla'my do tego .. 
nam~wiajCl. a potem Sct bici po kieszeni w sposop nieprzyzVifoity. Czas z tym zrobic 
pcrzqdek, 

3.Pytanie 
Panstwo Polskie zar6'M1o w Konstytucji jak i w Ustawie Ordynacja podatkowa obywatelowi w 
niedostatku gwarantuje mo2:liwosc: zwr6cenla si~ do wtadz skarbowych 0 umorzenie podatku. 
W opisanej sytuacji skorzystanie z tego prawa jest niemoiliwe, bo :teby z niego moina byte 
skorzystac, z dobrodziejstwa art.67 O.p. musi istniee zale9-1056 podatkowa, a tutaj platnik
czyJi TFI podatek naliczy. odprowadzi do budtetu panstwa bez udziaru podatnika i zalegiosci 
oa karcie kontowej danego US nie rna. Zate'ii, r::zy jest to zgodne z Konstytucj,\ RP, ze od 
jednych podatk6w "p. VAT, akcyza, CIT, podatki lokalne mozna si~ starac 0 ich umorzenie, 
a od innych takiego mechanizmu nie ma( vide zryczaHowany PDOF od umorzenia j.u. w 
TFJ)? 

4. Pytanie 
PIS we wszystkich kampaniach wyborczych obiecywaJ zniesienie tzw. podatku Se!ki. 
Emeryci maj,\' na rachunkach bankawych oszcz~dnosci zycia na wypadek smlerci tzw. wdow[ 
grosz. Jest to podatek wyjC\tkowo niasprawiedliwy. bo przychodowy, a nie dochodowy, zatem 
z uwagi na inflacj~ lokata maze generowae strat~ , a podatek p~atnik, czyli Bank i tak pobiera. 
PIS obiecywcH z tym raz wreszcie skonczyc. M[ja 4 lata i na obietnicach si~ skoliczyro. A 
projekt ustawy jest w Sejmie, tylko Pan M.Kuchclflski nie kieruje go pod obrady parlamentu, 
nie wiedziec dlaczego? 

5. Pytanie 

Trybunat Konstytucyjny orzekJ, ze kwota wolna od podatku powinna bye ns tyle wysaka, aby . 
z niej dala si~ przezyt'.: na wysakasci minimum socjalnego. Takie minimum w Polsce to 
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przynajmniej 1200,00 zf m-nie zatem kwata wolna winna wyniesc 14.400,OOzj rocznie. 
Dlaczego RzC:}d PIS nie wykonuje wyroku TK, tylko przeczekuje spra~ j rozdaje pieniqdze 
na prawo j lewo ludziom bogatym i nigdy w zyciu nie pracuj'lcym, a bogacqcym siEil Z 

placonych przez emeryt6w podatkow. 

St'ld chciafam prosic Pana Ministra, jake nowego gospodarza resortu finansow i zapytac, czy 
wreszcie cos si~ zmieni w podatkach dla zwyklych szarych ludzi na [epsze pod Pana 
kierownictwem. 
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